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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI . Törvény
42.§ (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II .24.) OGY határozat
124. §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr Trócsányi László Igazságügyi Minisztériumo t
vezető miniszter úrhoz.

„Az Erzsébet-utalvány forgalmazásából származó eredmény hány százalékát fordítják szociális célra? ”

Tisztelt Miniszter Úr !
A K/4103 es számú kérdésemre meglepetésemre A Nemzetgazdasági Minisztérium helyett a „feladat- ,

és hatáskör szerinti illetékességből” az Igazságügy Minisztériumtól kaptam korrekt választ.
A K/4103/1 es számú irományból megtudhattuk a három kérdésemre a válaszokat . A válaszban

szereplő 4. pontban szereplő ügyekre ugyan nem kérdeztem rá, de Ön érdemesnek tartotta kiemelésre. Az
imponáló számok közül azonban egy-két lényes adat hiányzik ahhoz, hogy felmérhessük a 2014 . április 10-én
az Európai Unió Bírósága előtt indúlt eljárásban az Erzsébet-utalvány jöv őbeli sorsára is kiható várható döntés
tartalmát.

A sajtóból azt tudjuk, hogy „Tavaly az Erzsébet-utalványok forgalma meghaladta a 141 milliár d
forintot, ami jó eredmény a 2013-as 127,6 milliárd és az egy évvel korábbi 83,7 milliárd forint után - mondta a
szombati Magyar Nemzetnek Guller Zoltán, a Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány kuratóriumának elnöke .”

Azt is olvashatjuk, hogy az értékesítéskor kezelési költség címén, a felhasználáskor jutalék címén, a
fel nem használt utalványok címén és a pénzügyi m űveletek címén 15-16 milliárd forint bevételre tesz szert a
Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány .

Arról is van tudomásunk, hogy menyit fordítanak évente szociális célra . „6 milliárd forintra nő a
rászorulók üdülési támogatása ebben az évben - jelentette be Balog Zoltán, az emberi erőforrások minisztere a
pénteki kormányszóvivői tájékoztatón .”

Azt nem tudjuk, hogy a szociális célra fordított összegen túl mire fordítódik az adókedvezménnyel
megtámogatott további eredmény? Szakértők szerint ezen összeg kb. 8-9 milliárd forint.

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :
1.) Mely jogszabály alapján tekinthető az Igazságügyi Minisztérium a K/4103—es számú kérdésbe n

feladat-, és hatáskörileg illetékesnek?
2.) Az Erzsébet-utalvány forgalmazásából származó eredmény hány százalékát fordítják szociális célra ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. április.21 .

Lukács Zoltán
(MSZP )

országgyűlési képviselő
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